
幼稚園教育計劃 
課室外進行的體驗式學習活動天地學習活動 

 

學校名稱：香海正覺蓮社佛教慧光幼稚園 
 

2024-25 年度 
 K1  

 

活動名稱 

「綠色小農夫」體驗活動 

 

活動目標 

⚫ 學習有機種植原理 

⚫ 體驗活動(做麵包、豆漿)的樂趣，培養珍惜食物的習慣 

⚫ 學會感謝農夫的辛勞 
 

活動簡介 

幼兒班學生到「綠田園」進行體驗「香噴噴健康飲食」活動。透過參觀農場，讓他們認識有機

食材來源，並動手製作有機麵包和豆漿，同時可以多親近大自然，學習珍惜及保護大自然的資

源及感謝為我們提供食物的農夫。 
 

活動記錄（例如︰兒童作品 / 活動的照片 / 影音） 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 



Kindergarten Education Plan 
Experiential Learning Activities Outside the Classroom 

 

School Name: HHCKLA Buddhist Wai Kwong Kindergarten 
 

School Year 2024-25  Grade : K1 
 

Activity Name 

"Green Little Farmer" Experience Activity 

 

Activity Objectives 

⚫ Learn the principles of organic farming 

⚫ Develop appreciation for the hard work of farmers 

⚫ Enjoy hands-on activities like making bread and soy milk, while cultivating a habit of cherishing 

food 

 

Activity Description 

Our kindergarten arranged for students to go to the "Green Farm" to experience the "Fragrant 

Healthy Diet" activity. By visiting the farm, they learned about the sources of organic ingredients and 

made organic bread and soy milk. At the same time, they could get closer to nature, learn to cherish 

and protect natural resources, and thank the farmers who provide us with food. 
 

Activity Record (e.g. children's work, activity photos/videos) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


